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Beslutningsreferat Bestyrelsesmøde  

15/04 2024 kl. 17.00 – 20.00 

Tilstede Navn Underskrift 

+ Jørgen Lassen  

+ Henrik Kristiansen  

+ Christa Skelde  

+ Karen Møller Winther  

+ Anja Kamp Damsgaard  

+ Karl Plougstrup-Petersen  

+ Daniel Nakskov  

+ Rikke Tjell Frees  

+ Søren Spanggård Petersen  

+ Trine Bjørn Leth  

+ Olav Lund  

+ Allis Emborg  

 

Emne 

1.  Velkomst ved formand 
- Efterskolens opvisning i Forum Horsens var en stor oplevelse. 

 
2.  Godkendelse af dagsorden. tjek 

 
3.  Godkendelse og underskrivelse af referat fra sidste møde, tjek 

 

4.  Nyt fra formanden 
Se punkt 1 

5.  Direktørens orientering: 
 

- Generel status – orientering. 
Det går generelt fint. 

- Personaleinfo. 
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Vi har lige haft personalearrangement, hvor vi arbejdede med vores APV. 
Derudover havde vi en foredragsholder, Kristian Leth, der fortalte om 
begrebet HÅB og han fortalte om, at verdenen slet ikke er så slemt som vi 
går og tror den er. Derefter en hyggeaften med spisning med personalet. 
 
Vi søger nye folk i køkkenet. Vi mangler at få ansat en og har fået ansat en. 
 

- Markedsføring. 
Vi søger stadig elever i friskolen og musikelever i efterskolen. 

- Byggeri - status på fejl og mangler. 
Udeområder mangler at blive anlagt, det er forsinket grundet vejret. 
Der er nogle ting ved hal 3 ved pedellernes værksted og lokalet ovenpå, 
der skal tjekkes igennem for nogle lydgener. 

- Økonomi - status. 
Vi har fokus på at bygge op igen i forhold til økonomien. 

 

 
6.  Information fra afdelingerne. 

- Generel status. 
Friskolen: Vi har et åbent hus på vej for at invitere lokale ind for at se 
vores friskole. 
De nye elever og familier er godkendt i friskolen. 
Sagen i friskolen – elevsag snakkes igennem igen. Vi er ret godt tilfredse 
med løsningen. 
Kursusafdelingen: 
Kursusafdelingen har haft 200 kursister gennem foråret. 
Vi har lige været til ”Lær fest” i KBH, hvor der har været fokus på 
markedsføringen af vore kurser. 
Nye kurser er søsat. 
Børnehaven: 
Der er en venteliste på 8-10 børn. Der er grundlag for at tænke tanker 
omkring en vuggestue. 
Efterskolen: 
Vi har lige haft de kommende elever til besøgsaften i torsdag. Vi har et 
større frafald i år. 
Vi er ved at revidere vores kontrakt til vores elever/forældre.  
Bestyrelsen godkender, at vores kontrakt revideres med enkelte ændringer 
i forhold til når elever stopper på skolen. 

 

7.  Nyt fra medarbejderrepræsentant 
God medarbejderdag med APV. 

8.  Gennemgang af årsregnskab ved revisor. 
- Regnskab eftersendt. 

Regnskabet er godkendt af bestyrelsen 
 

9.  Generalforsamling 2024. 
- Gennemgang af forløb. 

Forløbet er gennemgået og godkendt. 
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10.  Musiklinjen på efterskolen. 
- Manglende elevsøgning. 
- Strategi og konsekvens i forhold til musiklinjen. 

Snak og strategi for arbejdet omkring linjen og musikdelen. 
11.  Evt. 

Tak fra Rikke, det er hendes sidste bestyrelsesmøde. 
En opfordring fra Anja til at lave en oversigt over, hvad man som bestyrelsesmedlem 
hæfter for. 

 
 
 
 
 


